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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZADARSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA SALI 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

Sali, 22. prosinca 2022. 

 

ZAPISNIK 

Sa 9. sjednice Općinskog vijeća Općine Sali 

 

 

Sjednica je počela s radom u 9:00 sati. 

 

Utvrđuje se da su sjednici nazočni svih devet vijećnika: 

Ivana Kirinić Frka, Zvonimir Škvorčević, Nikola Milić,  Sebastijan Raljević, Danica Zorić, Paško Bonja,  

Ante-Toni Ramov, Šanto Basioli i Dražen Mirković 

 

Predsjednica predlaže dnevni red po pozivu: 

1. Aktualni sat 
2. Izmjene i dopune Proračuna Općine Sali za 2022. godinu 
3. Izmjene i dopune Programa gradnje komunalne infrastrukture za 2022. godinu 
4. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 
5. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Općine Sali za 2022. godinu 
6. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu na području Općine Sali za 2022. godinu 
7. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Općine Sali 

za 2022. godinu 
8. Izmjene i dopune Socijalnog programa za 2022. godinu 
9. Proračun Općine Sali za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i 2025. godinu 
10. Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Sali za 2023. godinu 
11. Program gradnje komunalne infrastrukture za 2023. godinu 
12. Program održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 
13. Program javnih potreba u kulturi Općine Sali za 2023. godinu 
14. Program javnih potreba u sportu na području Općine Sali za 2023. godinu 
15. Program javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Općine Sali za 2023. godinu 
16. Socijalni programa za 2023. godinu 
17. Donošenje Odluke o imenovanju direktora trgovačkog društva Mulić d.o.o. 
18. Donošenje Odluke o imenovanju direktora KD Dugi otok i Zverinac d.o.o. 
19.  Donošenje Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje mrtvozornika  
20.  Donošenje Odluke o izradi Registra imovine Općine Sali 
21.  Donošenje Odluke o ID Odluke  o izboru najpovoljnije ponude za zakup 

 poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine   
 Sali 

22. Donošenje Odluke o privremenoj zabrani građevinskih radova 2023. 
23. Donošenje Odluke o prometovanju cestovnog turističkog vlaka u Općini Sali 
24. Donošenje Odluke o proglašenju FKK plaže Zapolje  
25. Rasprava o načinu organizacije manifestacije „Saljske užance 2023.“ 

 
Predlaže dopunu dnevnog reda: 
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26. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o utvrđivanju mjerila za naplatu usluga Dječjeg 
vrtića „Orkulice“ Sali od roditelja-korisnika usluge. 

 
Obrazloženje: 
Kod donošenja izvorne odluke nije se znalo točne troškove rada vrtića kad se uvede cjelodnevni 
boravak što je povećalo određene troškove u kojih spada i zapošljavanje novih djelatnika te se nije 
utvrdila prava ekonomska cijena što je rezultiralo time da se sadašnjom odlukom ne može pokriti 
niti troškove plaća, a ostaju i materijalni troškovi. 
Stoga se predlaže donošenje izmjene na način da se izbaci iznos kojim Općina sufinancira rad vrtića 
te da se ubaci odredba da se ekonomska cijena vrtića izračunava se početkom pedagoške godine. 
 
Predloženi dnevni red sa dopunom prihvaćen je sa 6 glasova za, 3 protiv i 0 suzdržanih od prisutnih 
9 vijećnika. 
 
 
Ad.1. 
 
Šanto Basioli: Zašto nismo na uvid dobili novi projekt za novu školiu koji je trebao biti izmjenjen 
prema našim primjedbama?  Bilo je rečeno da projekt mora izraditi hitno radi natječaja pa da li 
imamo kave informacije? 
 
Ivana Kirinić: Projekt je napravljen i predan na Ministarstvo koje i raspisuje natječaj. Ali natječaj 
još nije raspisan. Ravnateljica je rekla da je ona prenijela projektantici sve naše opaske i da je 
projekt modificiran i ne znam iz kojeg razloga ali projekt je predan bez da je ponovno poslan njoj 
na uvid. Nadamo se da su primjedbe prihvaćene. Koliko sam shvatila zašto je bilo hitno da se preda 
je da u momentu kad se raspiše natječaj da mi budemo među prvima u redu. 

 
Načelnik iznosi da je idejno rješenje projektirano prema novim standardima koji su u proceduri ali 

pravilnik još nije izglasan. Mislim da je bitno da projekt bude u Ministarstvu na vrijeme i kad 

pravilnik o novim standardima bude donesen da je idejni projekt u skladu sa njima. Projektantica 

je upoznata sa svim našim primjedbama pa se nadamo da će ih i uvažiti. 

 

 

Šanto Basioli: Natječaj za sportsko igralište kod škole, kad će krenuti i da li se kontaktiralo neke firme 

koje bi radile? 

 

Načelnik: Još se troškovnik „brusi“ a natječaj bi trebao ići u siječnju. 

Ponovno napominje vijećnicima ako netko zna izvođače koji bi to mogli raditi da ih kontaktira da se 

jave na natječaj budući nam je svima poznato da je najveći problem svih projekata naći izvođače 

radova. 

 

 

Paško Bonja: Da li se trebalo skaline raditi iza igrališta radi pristupa? Da ne bi to utjecalo na izvođače 

da se povuku. I da li će sve raditi jedan izvođač ili više njih. 

 

Načelnik: Već smo o tome govorili na sjednici ali skaline su morale biti odrađene ovu godinu radi 

povlačenja sredstava ali bez obzira na to kad bi se i koristile skaline ne bi se došlo igralištu bliže nego 

sa postojećim putem sa gornje strane.  Što se tiče igrališta biti će jedna javna nabava a onaj tko 

dobije posao može imati podizvođače. 
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Paško Bonja: U vrtiću je navodno problem sa vlagom, da ispada struja, što je s tim? 

Načelnik: Vlage nema. To je riješeno. Uzrok vlage je bila puknuta cijev i to je popravljeno. Sklopku 

od vatrodojave koja je izvan zgrade je netko već par puta razbio pa je tako dolazilo do izbacivanja 

sklopke od struje. Rekli smo izvođaču da stavi robusniju sklopku za vatrodojavu i bolje zaštićenu da 

se ne može razbiti. 

 

 

Danica Zorić: Nadovezuje se na prethodno pitanje i kaže kako u vrtiću u Božavi prokišnjava kroz 

prozor pa bi to trebalo popraviti ili staviti grilje. 

 

 

Paško Bonja: lani smo izabrali predstavnika Općine u Upravno vijeće Parka prirode Telašćica. Mi i 

dalje imamo informaciju da je stari član. Što je sa tim? 

 

Načelnik: Procedura je da Općina predloži svog člana ali Ministar ga mora imenovati. Valjda još nije 

došlo na red. A slali smo i požurnicu. 

 

 

Danica Zorić: Da li se može sugerirati komunalnom društvu da se uz isporuku vode odmah daje i 

otpremnica. 

 

Načelnik: Puno je takvih primjedbi i problema pa ćemo to tražiti od Komunalnog društva. U raspravi 

se iznio i problem kod isporuke vode sa različitom naplaćenom i primljenom količinom vode te 

problem neodgovornog rukovanja  cijevima za vodu. 

 

 

Danica Zorić: Zamoljena sam da zatražim rasvjetno tijelo kod Dunatovih u Božavi. 

 

 

Šanto Basioli: Što je sa strujom na igralištu u Saljskom polju, a mislim da je bilo govora i o struji za 

škver u Velom Ratu. 

 

Načelnik: Sve smo obavili i platili sad se čeka Elektra. 

 

 

Ante-Toni Ramov: Kad će se raditi put do sela u Zaglavu?  

 

Načelnik: Čeka se Elektra. Oni su pristali na to da obnove pola puta koji oni raskopaju za kabel a 

onda bi Općina drugu polovicu. 

 

 

Ante-Toni Ramov: Parking u Zaglavu? 

 

Načelnik: Označiti ćemo ga to je sigurno a drugo kad se utvrdi granica pomorskog dobra. 

Na pitanje vijećnice Danice Zorić da li će se označiti i autobusno stajalište u Božavi načelnik 

odgovara da će se raditi kompletna horizontala signalizacija. Znači i parkinzi i stajališta i sve što 

treba na otoku. 



4 
 

Na pitanje vijećnika Bonje da li će se onda moći naplatiti parkiranje načelnik odgovara da za sad ne 

ali će se uvesti reda u parkiranje pa tko ne bude propisano parkiran će platiti kaznu. O tome vodi 

računa komunalni odnosno prometni redar. 

 

 

Ante-Toni Ramov: Privezište u Zaglavu? 

 

Načelnik: Kad se bude mijenjati Prostorni plan uređenja Općine Sali. Najprije čekamo županijski 

prostorni plan. Mi smo poslali sve svoje prijedloge i primjedbe. 

 

 

Ante-Toni Ramov daje informaciju da se mještani Zaglava ne slažu sa postavljanjem vatrogasne 

garaže u Zaglavu. Oni bi rađe da se napravi neki dom. 

 

Načelnik kaže kako bi to mogao biti problem jer donatori iz Austrije su voljni donirati tri vozila i to 

u jako dobrom stanju ali mi moramo imati gdje ih smjestiti. Zato smo išli na tu soluciju montažnih 

garaža. DVD je dobio ponudu po jako dobroj cijeni gdje bi u financiranju sudjelovala i Općina. 

Sad ako to mještani Zaglava ne žele moramo naći drugu soluciju. 

 

Toni Ramov kaže kako će još jednom razgovarati sa mještanima pa javiti mišljenje. Također predlaže 

da se prostor bivše pekare da na korištenje udruzi pa da će oni urediti prostor.  

 

 

Danica Zorić: Moli da se u Božavi postavi rukohvat za u more. Materijal postoji samo treba odraditi. 

 

 

Šanto Basioli: Pita nadovezujući se na vatrogasne garaže da li se još planira gradnja vatrogasnog 

doma? 

 

Načelnik odgovara da da. A ovo je samo da možemo dobiti vatrogasna vozila. 

 

Vijećnik Šanto Basioli potaknuo je malu raspravu o mogućoj lokaciji vatrogasnih vozila i opreme u 

cilju što bržeg djelovanja u slučaju požara. Budući je član DVD-a pa zna kako to funkcionira u naravi. 

 

O tome će još biti rasprave i tražiti će se najbolje rješenje koje bude moguće. 

  

 

Načelnik Zoran Morović: Predlaže odobravanje jedne dodatne stipendije, specifična situacija. 

Naime na natječaj se prijavio student koji nije završio osnovnu školu na području Općine, što je 

uvjet dobivanja stipendije. Radi se o studentu Davidu Petešić iz Sali koji inače živi u Salima i roditelji 

mu žive u Salima i rade na otoku, ali je osnovnu školu iz privatnih razloga završio u Zadru.  

 

Vijećnici su jednoglasno odobrili dodjelu stipendije studentu Davidu Petešić iz Sali. 

 

 

Zvonimir Škvorčević: Održavanje lokalnih cesta – Hrvatske ceste su izgubile koncesiju za održavanje 

lokalnih cesta. Tko će ih održavati? 
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Vijećnik Dražen Mirković kaže kako ima saznanja da je netko dobio koncesiju za održavanje pa treba 

sa njima vidjeti kako će to ići. 

Načelnik kaže kako će se pratiti kako to funkcionira. 

 

 

Ad.2. 

 

Izmjene i dopune Proračuna Općine Sali za 2022. godinu  

Načelnik  ukratko obrazlaže. Kaže kako su izmjene rađene na temelju očekivanog izvršenja. Vijećnici su 

prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna za 2022. godinu dobili u materijalima pa ih poziva da postave 

pitanja za sve što ih zanima. 

Navodi što se sve kroz godinu radilo od čega je najveći projekt sanacija deponija ali će rashod ući u 

proračun za drugu godinu. 

Mi uvijek usvojimo Proračun u većem iznosu jer se uvrštava sve projekte koje želimo napraviti u slučaju 

da se raspiše koji natječaj za sufinanciranje da imamo u Proračunu. Pa se onda izmjenama maknu 

projekti za kojih se nije dobilo sredstva. 

Izmjene i dopune su rađene na temelju dosadašnjeg izvršenja. 

Ono što smatra da vijećnike najviše zanima je što je uloženo po mjestima pa iznosi: 

Najprije bih napomenuo veće projekte: otvorio se dječji vrtić, Grpašćak, radi se lukobran, sanacija 

skalina, sanacija deponija, projektna dokumentacija za reciklažno dvorište, jako puno je odrađeno ili je 

postupak u tijeku.  

Po mjestima od manjih radova:  

U Salima je završen zid na mostu, promijenjen je dio vanjske stolarije na učiteljskoj zgradi, kupljen je 

dio namještaja za stanove učitelja, napravljen je projekt uređenja dječjeg igrališta, stan ispod 

ambulante stolarija i oprema, uređenje parkinga, priključak struje na igralištu u polju, cca ukupno 

260.000,00 kuna je potrošeno u Salima.  

 

Vijećnik Paško Bonja traži objašnjenje o korištenju učiteljskih stanova, na što načelnik kaže kako se po 

tom pitanju uvodi red jer se zna da su to stanovi isključivo za korištenje profesorima koji rade u O.Š. 

Petar Lorini Sali.  

Na pitanje vijećnika o uvođenju reda na novom parkingu u Salima načelnik kaže kako će se parking 

dovesti u red ali za sad se ne može uvesti plaćanje. Vijećnik paško Bonja također predlaže da se nakon 

sanacije skalina ponovno stavi ograda na izlazu na glavnu cestu radi sigurnosti djece što načelnik 

podržava. 

 

Načelnik nastavlja iznositi ulaganja po mjestima:  

U Zaglavu plaćamo čišćenje ambulante, uređeno je groblje za što je Općina dala materijal a pohvale za 

mještane koji su odradili posao, promijenjena stolarija na općinskoj zgradi, ukupno cca 62.000,00 kuna. 

U Luci javna rasvjeta, putevi, ukupno 75.000,00 

Savar:  javne površine oko crkve i u portu, tamponiranje ceste prema „Strašnoj peći“, geodetski snimak 

ceste u Ilu, ukupno 73.000,00 kuna. 

Brbinj: materijal i ograda za groblje, stolarija za gornji kat na zgradi škole da ne propada, namještaj za 

novouređeni prostor u bivšoj staroj školi, cesta za Brbišćicu, projekt dječjeg igrališta, ukupno 

107.625,00 kuna. 

Božava: istezalište, put kod ambulante, projekt dječjeg igrališta, klupe, ukupno 45.000,00 kuna, a u 

Božavi se radi veliki projekt – odvodnja,  preko našeg Komunalnog društva. 

Soline: školjera, ambulanta namještaj, ukupno 34.000,00 kuna 

U Dragovama je popravljena cesta prema Mežnju, 107.000,00 kuna 
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Veli Rat: vrata, pumpa, klima, popravak dječjeg igrališta, priključak struje na škveru, ukupno 45.000,00 

kuna 

U Veruniću smo dali materijal za škver 14.375,00 kuna 

U Zverincu smo kupili klupe 4.000,00 kuna za novouređeni put od crkve do groblja koji je dovršen u 

ovoj godini 

Za Žman smo kupili opremu za stan liječnika, a u rebalansu predvidjeli ogradu za dječje igralište ako se 

ostvari u ovoj godini ako ne ćemo u idućoj. 

 

Na pitanje vijećnika Dražena Mirkovića da li su se dobili novci za školu u Brbinju načelnik iznosi kako 

još nisu već se financiralo iz kredita, ali se očekuju pa  će se onda vratiti kredit ali imamo i mi naš dio 

skoro 300.000,00 kuna. Sve je predviđeno u rebalansu. 

Također je postavljeno pitanje da li je Županijska lučka uprava uplatila dio od priveza. Načelnik kaže 

kako za sad nije ali se tražilo podatke o naplati te da se naš dio uplati. To očekujemo. 

 

Načelnik kaže kako je još bitna i stavka novorođenačkih naknada koja iznosi cca 700.000,00 kuna.  

 

Raspravljalo se i o gašenju javne rasvjete, prijedlozi su od 24 – 5 sati ujutro, reduciranje sijalica, gašenje 

od ponedjeljka do petka, ali kad se krene da se obavijesti po mjestima. Nabaviti tajmere koji će se 

ugraditi u trafostanice.  

 

Predsjednica Ivana Kirinić Frka poziva vijećnike ako ih zanima koja stavka prijedloga Izmjena i dopuna 

Proračuna za 2022. godinu da postave pitanje. 

 

Vijećnik Paško Bonja pita da li su predviđeni svi prihodi, na što načelnik odgovara da jesu ali ono što je 

bilo očekivano ovu godinu za sanaciju deponija biti će u idućoj godini. 

 

Načelnik kaže kako su sve točke dnevnog reda od 3. do 8. vezane uz Izmjene i dopune Proračuna budući 

se radi o programima koji se baziraju na proračunu pa predlaže da se o svemu raspravi na točki Izmjena 

i dopuna a onda da se ide samo na glasovanje po ostalim točkama do 8. Također se isto odnosi i na 

točke 10. do 16. koje su vezane uz Proračun za 2023. godinu. 

 

Predsjednica poziva vijećnike da postave pitanja. Nema prijavljenih. 

 

Predsjednica daje na glasovanje točke od 2. do 8. 

 

Izmjene i dopune Proračuna Općine Sali za 2022. godinu donesene su sa 6 glasova za , 0 protiv i 3 

suzdržana od 9 prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.3. 

 

Izmjene i dopune programa gradnje komunalne infrastrukture na području Općine Sali za 2022. godinu 

donesene su sa 6 glasova za , 0 protiv i 3 suzdržana od 9 prisutnih vijećnika. 

 

Ad.4. 

 

Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Sali za 2022. 

godinu donesene su sa 6 glasova za , 0 protiv i 3 suzdržana od 9 prisutnih vijećnika. 
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Ad.5. 

 

Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi na području Općine Sali za 2022. godinu donesene 

su sa 6 glasova za , 0 protiv i 3 suzdržana od 9 prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.6. 

 

Izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu na području Općine Sali za 2022. godinu donesene 

su sa 6 glasova za , 0 protiv i 3 suzdržana od 9 prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.7. 

 

Izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Općine Sali za 2022. 

godinu donesene su sa 6 glasova za , 0 protiv i 3 suzdržana od 9 prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.8. 

 

Izmjene i dopune Socijalnog programa Općine Sali za 2022. godinu donesene su sa 6 glasova za , 0 

protiv i 3 suzdržana od 9 prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.9. 

 

Točka 9. do točke 16. odnose se sve na proračun za 2023. godinu. 

 

Načelnik izlaže prijedlog proračuna i iznosi planove. Voda i odvodnja je posao komunalnog poduzeća 

ali mi pomažemo i tražimo pomoć na višim instancama, čeka nas i odvajanje otpada što je veliki posao 

a djelatnost je Mulića, od komunalnih djelatnosti još je i gospodarenje grobljima. Naš projekt je 

uređenje mrtvačnice za koju postoji prostor uz crkvu u Luci koji je dobar za tu namjenu. Lučani se slažu, 

samo treba kupiti opremu pa smo to predvidjeli proračunom, bilo bi potrebno i vozilo za prijevoz 

umrlih, uvesti uslugu ukopa i prijevoza ali za početak je bitno urediti prostor za mrtvačnicu.  

 

Razvila se kratka rasprava o uvođenju usluge ukopa. 

 

U proračunu se predvidjelo i projektnu dokumentaciju za sportsku dvoranu ako bude koji natječaj, isto 

tako biciklističke staze, sve zgrade traže energetsku obnovu pa ako bude natječaja smo i to predvidjeli, 

uređenje zgrade gdje su stanovi učitelja, put do nove škole sa infrastrukturom, predviđen je i novi 

desalinizator ako bude natječaj ali ne kao trajno rješenje nego samo za prevladavanje potreba do vode 

iz kopna na kojoj trebamo inzistirati, označavanje parkinga, punionice za električna vozila, garaža za 

vatrogasna vozila, javna rasvjeta.  

 

U izlaganju je načelnik napomenuo da se uspjelo dobiti više trajektnih pruga i produljenje visoke 

sezone. Kratka rasprava o trajektima. 

 

Dalje načelnik izlaže planove po mjestima.  



8 
 

 

Sali – autobusna čekaonica kod ambulante, projekt ceste prema Proversi, sanacija deponija. 

U Salima postoji veliki problem koji treba rješavati ali to nećemo sigurno u idućoj godini, a to je prilaz 

lukobranu. Imamo izrađen projekt prilaznog puta, ali da bismo dobili građevinsku dozvolu projekt 

lukobrana mora biti završen i dobiti uporabnu dozvolu. Drugo rješenje je da se proširi lučko područje 

ali Škibola ne bi po tome ništa radio da se ne bi dovelo u pitanje financiranje lukobrana. 

Kratka rasprava o lukobranu i korištenju istog nakon završetka. 

 

Zaglav – put do sela (200 m), kad budu spajali kabel sa trafostanicom kod kopanja ceste planiramo 

ubaciti cijev za vodu do gusterne. 

 

Žman – jedna čekaonica, školjera, tamponiranje puteva, javna rasvjeta do mora, uređenje parkinga, 

proširenje groblja, ali sve u skladu sa mogućnostima. 

 

Luka – ove godine nije puno planirano jer su prijašnjih godina dosta dobili, eventualno sanacija jednog 

puta. 

 

Savar – tamponiranje puta do Strašne peći i put do Ovče. 

 

Brbinj – gornji kat škole. 

 

Dragove – voda do ambulante, uređenje putova. Dragovci imaju volje prodati obje zgrade, napraviti će 

se procjena pa ćemo vidjeti. 

 

Božava – kanalizacija, uređenje dijela obale i plaže, groblje, igralište za djecu 

 

Soline – probijanje puta iznad sela  

 

Veli Rat – dio seoskog puta, imaju inicijativu prodati građevinski teren pa bi se dobar dio tog novca 

utrošio u Veli Rat prema njihovim željama i sugestijama 

 

Verunić – put prema uvali Lokva 

 

Zverinac – materijal za putove, energetska obnova škole 

 

Sve nabrojano se može naći u stavkama proračuna. 

 

Predsjednica otvara raspravu. 

 

Vijećnik Paško Bonja – budući smo već u lanjskom proračunu izračunali da imamo cca 1 milijun kuna 

slobodnih da li postoji plan trošenja tih novaca konkretno. Ovako ispada da imamo veliki proračun a u 

postotku neznatno uloženo po mjestima. 

Zašto nismo dobili proračun ranije. 

 

Načelnik kaže kako se uvijek planira proračun da se u njega uvrsti sve projekte koji se žele realizirati 

kako bi u slučaju objavljenog natječaja za financiranje imali predviđeno proračunom što je jedan od 

uvjeta za kandidiranje. 
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Što se tiče rečenih slobodnih sredstava mi ove godine nećemo imati puno prostora jer trebamo odvojiti  

za naš dio sufinanciranja sanacije deponija, također i naš dio za skaline, pa za reciklažno dvorište ako 

bude. Možemo se nadati većim prihodima od komunalnog doprinosa pa onda možemo razmatrati gdje 

potrošiti sredstva. 

Nakon rasprave proračun i pripadajuće točke daju se na glasovanje. 

 

Proračun Općine Sali za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i 2025. godinu donesen je sa 6 glasova 

za i 3 protiv od 9 prisutnih vijećnika 

 

 

Ad. 10. 

 

Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Sali za 2023. godinu donesena je sa 6 glasova za i 3 protiv od 9 

prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.11. 

 

Program gradnje komunalne infrastrukture na području Općine Sali za 2023. godinu donesen je sa 6 

glasova za i 3 protiv od 9 prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.12. 

 

Program održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Sali za 2023. godinu donesen je sa 

6 glasova za i 3 protiv od 9 prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.13. 

 

Program javnih potreba u kulturi Općine Sali za 2023. godinu donesen je sa 6 glasova za i 3 protiv od 9 

prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.14. 

 

Program javnih potreba u sportu na području Općine Sali za 2023. godinu donesen je sa 6 glasova za i 

3 protiv od 9 prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.15. 

 

Program javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Općine Sali za 2023. godinu donesen je 

sa 6 glasova za i 3 protiv od 9 prisutnih vijećnika. 
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Ad.16. 

 

Socijalni program Općine Sali za 2023. godinu donesen je sa 6 glasova za i 3 protiv od 9 prisutnih 

vijećnika. 

 

 

Ad.17. 

 

Na javni natječaj za direktora Mulića d.o.o. Sali stigla je jedna molba, Ivo Juranov iz Savra. 

 

Pročelnik izlaže proceduru: javni natječaj, Povjerenstvo je pregledalo papire, održan je razgovor sa 

kandidatom. Prijave su uredne i potpune. Prijedlog je da se prihvati prijava a Općinsko vijeće kao 

Skupština društva treba o tome odlučiti. 

 

Otvorena je rasprava. 

Vijećnik Paško Bonja kaže kako je vijećnicima trebalo dostaviti prijave da znamo o kome glasujemo. 

Natječaj se mogao objaviti na više mjesta pa bi možda bilo više molbi. 

 

Vijećnicima je podijeljena prijava na natječaj na uvid. 

 

Načelnik odgovara da su u povjerenstvu sve stranke imale svog predstavnika, detaljno su pregledali 

prijave i svi su suglasni. 

 

Vijećnik Paško Bonja osvrće se na dosadašnji rad direktora Stjepana Ligutića, konkretno na nerješavanje 

problema odvojenog prikupljanja otpada.  

Razvila se rasprava o manjkavostima u dosadašnjem radu i svi se slažu da novog direktora čeka velik 

posao. 

 

Predsjednica daje na glasovanje prijedlog da se za direktora Mulića d.o.o. Sali imenuje Ivo Juranov iz 

Savra. 

 

Sa 6 glasova za, 0 protiv i 3 suzdržana od 9 prisutnih vijećnika donesena je Odluka o imenovanju Iva 

Juranova iz Savra za direktora trgovačkog društva „Mulić“ d.o.o. Sali. 

 

 

Ad.18. 

 

Na prijavu na natječaj za direktora Komunalnog društva Dugi otok i Zverinac d.o.o. Sali također je stigla 

samo jedna prijava i to sadašnje direktora Stjepana Ligutića. Prijava je uredna i ispunjava uvjete. 

 

Vijećnici nisu zadovoljni sa njegovim dosadašnjim radom direktora i nisu ga voljni ponovno birati. 

 

Na pitanje kakva je procedura ako se sad ne izglasa odgovoreno je da se može imenovati kao v.d. 

direktor na određeno vrijeme, u kojem vremenu ćemo raspisati novi natječaj. 

 

Predsjednica predlaže kratku stanku prije glasovanja. 
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Nakon stanke predsjednica daje na glasovanje prijedlog da se za direktora Komunalnog društva Dugi 

otok i Zverinac d.o.o. Sali imenuje Stjepan Ligutić iz Zadra. 

Rezultat glasovanja je 0 za, 0 protiv i 9 suzdržanih od 9 prisutnih vijećnika te Stjepan Ligutić nije izabran 

za direktora. 

 

Donesena je odluka da se Stjepan Ligutić imenuje v.d. direktorom  Komunalnog društva Dugi otok i 

Zverinac d.o.o. Sali do donošenja Odluke o imenovanju direktora, a najdulje 4 mjeseca. 

 

 

Ad.19. 

 

U Žmanu je novi liječnik pa bi trebalo Županiji predložiti da ga imenuje mrtvozornikom kako bi bio 

ovlašten utvrđivati smrt osoba umrlih izvan zdravstvene ustanove, umjesto dosadašnje liječnice. 

 

Jednoglasno sa 9 glasova za svih prisutnih vijećnika donesen je Zaključak  da se umjesto Inge Starovečki 

za doktora medicine koji utvrđuje nastup smrti, vrijeme i uzrok smrti osoba umrlih izvan zdravstvene 

ustanove predloži imenovanje Šime Erslana, liječnika u Žmanu. 

 

 

Ad.20. 

 

Pročelnik obrazlaže potrebu izrade Registra imovine, potrebno je i knjigovodstveno evidentirati 

kapitalnu imovinu. U registru će biti vidljivo o kojoj nekretnini se radi, lokacija, namjena, da li je u 

funkciji ili ne, korisnik nekretnine,  također potrebno je i utvrditi vrijednost. To je u svakom slučaju 

koristan dokument, koji i po zakonu trebamo imati, a biti će objavljen i dostupan na internet stranici 

Općine. 

Predsjednica otvara raspravu. Nema prijavljenih pa daje odluku na glasovanje. 

 

Odluka o izradi Registra imovine Općine Sali donesena je jednoglasno sa 9 glasova za svih prisutnih 

vijećnika. 

 

 

Ad.21 

 

U Odluci o izboru najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH koja je 

donesena 3. veljače 2022. godine dogodila se greška jer se OPG Petra Žampera Burmaz  prijavio na 

točna broj čestice ali pod krivim rednim brojem iz natječaja pa su iz Ministarstva upozorili da prijava 

nije usklađena sa odlukom te uputili da se odluka ispravi. Stoga se predlaže donošenje Odluke o izmjeni 

i dopuni. Radi se o tehničkoj greški u pisanju. 

 

Na raspravu nema prijavljenih. 

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o izboru najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Sali jednoglasno je donesena sa 9 glasova za svih 

prisutnih vijećnika. 
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Ad.22. 

 

Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova donosi se svake godine tako da se i ova 

radila prema staroj. 

 

Vijećnik Paško Bonja kaže da ima izmjena, na što pročelnik obrazlaže da je u svemu ista, ali moraju biti 

navedene vrste radova. 

 

Vijećnik Paško Bonja traži objašnjenje alineje 3 iz članka 5. gdje se navodi da se zabrana iz ove Odluke 

ne odnosi na građenje građevina odnosno izvođenje radova u godini u kojoj je odluka stupila na snagu. 

Pročelnik kaže kako se to odnosi na 2022. godinu u kojoj je ova odluka donesena a za istu već postoji 

odluka. Međutim može se i maknuti da ne buni.  

 

Načelnik predlaže da se odvoji rad bagerom od radova na konstrukciji kojima bi dopustio izvođenje 15 

dana duže od bagera odnosno da bude od 01.07. do 15.09., a ostalo da bude kako je i navedeno u 

članku 4.  od 15.06. do 15.09.2023. Podržano. 

 

Vijećnik Paško Bonja predlaže da se alineja 3 u članku 5. Odluke briše. Podržano. 

 

Predlaže se da se uvrsti da se odluka odnosi na građevinsko područje tako da bi se radovi mogli izvoditi 

izvan građevinskog područja gdje ne smetaju. Podržano. 

 

Predlaže se da se Odluka izmijeni na način da se uvrste svi prihvaćeni prijedlozi te da se takva dostavi 

vijećnicima putem e-maila na koji način će se onda za istu i glasovati. Prijedlog je prihvaćen. 

 

 

Ad.23. 

 

Odluka o prometovanju cestovnog turističkog vlaka odnosi se na vlakić koji već godinama prometuje iz 

Božave za Sakarun pa je potrebno to regulirati odlukom.  

Pročelnik čita očitovanje MO Soline koji se protivi prometovanju vlakića kroz Soline. 

Vijećnica Danica Zorić negoduje na rad vlakića jer se gosti žale da nema voznog reda niti se zna kad 

prometuje. 

Pročelnik kaže kako bi se upravo Odlukom uvela regulacija vožnje vlakića. Temeljem iste bi se raspisao 

natječaj i postavili određeni uvjeti koje bi onaj tko dobije na natječaju trebao poštivati. 

 

Vijećnik Nikol Milić predlaže da se izmjeni točka 10. i točka 11. u članku 6. te da se navede da vozač 

mora imati položen vozački ispit „D“ kategorije (točka 10.) i završenu školu prometnog smjera 

minimalno srednje stručne spreme (točka 11.), uz obrazloženje da onaj tko se javi na natječaj ne mora 

sam voziti vlak već može imati zaposlenog vozača. 

Pročelnik čita pismo TZ Božava. 

 

Vijećnik Zvonimir Škvorčević kaže kako i autobusi vrše prijevoz turista i da bi Općina trebala od toga 

imati nekakav prihod. 

Načelnik kaže kako bi ovakvu odluku trebalo donijeti i za autobuse pa predlaže da se ova točka 

premakne za iduću sjednicu pa da se u nju uvrste i autobusi, kombiji i slično. Da se ispitaju i cijene pa 

se na sjednici može o njima raspraviti. 
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Predsjednica pita da li Vijeće treba odrediti cijenu, na što pročelnik odgovara da Vijeće utvrđuje 

početnu cijenu za natječaj. 

 

Vijećnik Paško Bonja predlaže da Božava da početnu cijenu i da novci idu za potrebe mjesta Božava jer 

oni imaju najviše problema sa tim vlakićem. 

 

Načelnik misli da se neće naplatiti neka sredstva ali je bitno regulirati prometovanje. 

 

Pročelnik iznosi i mišljenje Nature Jadere koji su predložili stanice Božava, Sakarun, Svjetionik – Veli 

Rat, jer ta potreba postoji. 

 

Odluka se odgađa za iduću sjednicu jer se mora urediti i dopuniti. 

 

 

Ad.24. 

 

TZ Božava poslala je inicijativu da se plaža Zapolje kraj Božave proglasi FKK plažom. Mjesni odbor 

Božava se slaže. 

 

Odluka o određivanju službene FKK plaže na području Općine Sali, lokacija plaža Zapolje, k.č. 2414/1 

k.o. Božava, jednoglasno je donesena sa 9 glasova za od svih prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.25. 

 

Predlaže se izmjena Odluke o utvrđivanju mjerila za naplatu usluga Dječjeg vrtića Orkulice od roditelja-

korisnika usluge. 

Razlog je nedostatna sredstva za normalno funkcioniranje vrtića. Naime početkom rada novog vrtića, 

zapošljavanjem novih djelatnika radi povećanog broja djece, povećani su i troškovi rada pa je 

ekonomska cijena utvrđena u izvornoj Odluci znatno manja od potreba tako da dio koji pokriva Općina 

uz dio od roditelja nije dovoljan za pokrivanje troškova rad vrtića.  

Predsjednica iznosi informacije o poslovanju vrtića. 

Predlaže se da se odluka izmijeni na način da utvrđeni iznos koji plaćaju roditelji-korisnici ostane, a da 

se iznos koji plaća općina izbriše te da se unese odredba da će se ekonomska cijena utvrđivati na 

početku svake pedagoške godine. 

 

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o utvrđivanju mjerila za naplatu usluga Dječjeg vrtića „Orkulice“ Sali 

od roditelja-korisnika usluge jednoglasno je donesena sa 9 glasova za svih prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.26. 

 

Daje se informacija o „Saljskim užancama“, koje su svake godine upitne. Kulturni dio se održava ali 

zabavni je upitan jer nema zainteresiranih. Raspisao se natječaj i za ovu godinu ali nije bilo prijavljenih. 

Održan je i sastanak na tu temu gdje su bili prisutni predstavnici Općine Sali, Turističke zajednice Dugi 

otok, Mjesnog odbora Sali, Udruge „Tovareća mužika“ Sali, AKUD-a „Sloga“ Sali i ugostitelji. Razgovaralo 

se o Saljskim užancama. Saljske užance za prošlu godinu, kulturni dio, koštale su 130.000,00 kuna. To 

je klapa za petak i svi popratni troškovi kulturnog dijela, a to plaća Turistička zajednica, dio je namirila 
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iz sponzorstava. Zabavnog dijela nije bilo jer se nitko nije javio na natječaj. S obzirom da se radi o 

manifestaciji sa dugom tradicijom, koja je svojevrsni brend, mišljenje je da ne bi bilo dobro da se to 

izgubi. Zbog toga se i održao sastanak i poziva se i vijećnike da se nađe način kako to najbolje odraditi. 

Prijedlog je da TZ pokriva kulturni dio, a da se za štandove raspiše natječaj gdje se mogu javljati 

registrirani ugostitelji. Od prikupljenih sredstava za zakup bi se platilo izvođače. O visini prikupljenih 

sredstava ovisio bi i izbor izvođača. 

 

Vijećnik Paško Bonja pita da li će to iziskivati i pokrivanje dijela troškova od strane općine, na što 

predsjednica kaže kako ne bi trebalo. Vijećnik kaže kako zna da Preko i Kali rade na isti način ali dio 

uvijek pokriva Turistička zajednica. A ovisi i o izvođaču koliki bi trebao biti najam štandova. 

 

Načelnik kaže kako Općina može biti servis da se to odradi u legalnim okvirima, ali ne sufinancira fešte 

jer su profitabilne ako se organizira prodaja pića i hrane. 

 

Dalje se raspravljalo o tome tko bi trebao fizički postaviti šankove, a jedan od prijedloga je da bi to 

trebale općinske komunalne firme, a onaj tko bude koristio da očisti zakupljeni prostor. 

 

Klape u petak pokriva Turistička zajednica a šankovi bi trebali subotu pa ako bude moguće da se malo 

bolji bend pozove, a za nedjelju se nije predvidio nitko. 

 

Vijećnik Paško Bonja predlaže da u nedjelju bude di-džej pa da šankovi ipak rade sva tri dana. 

 

Predsjednica je napomenula da prihvaćanjem ovog koncepta sva mjesta u općini mogu tražiti da se 

tako organiziraju fešte, na što vijećnik Paško Bonja iznosi mišljenje da nije problem organizirati jedan 

dan ali da se u ovom slučaju radi o tri dana pa da to nije tako jednostavno. Puno je posla oko 

organizacije. 

 

Još se malo raspravljalo o organizaciji „Saljskih užanci“  ali potrebno je ponovno organizirati sastanak 

sa predstavnicima TZ, Općine, MO i Udruga kako bi se dogovorilo konačno rješenje. 

 

 

 

 

Sjednica je završila sa radom u 12:56 sati. 

 

 

 

 

 

 

 

  Zapisničar           Predsjednica 

Irena Petešić        Ivana Kirinić Frka 


